
Dagsorden 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

6-2014 

Dato 

10. junij 2014 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Per Birkmose  

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Gabe. Brian Hyldig. Kitty Lundsgaard. Karen Kjær. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Pia Sund Bast. Per Birkmose. 

Bo Søndergård 

Nye medlemmer 
Fraværende 

Kitty Lundsgaard, Lisbeth Johansen, Karen Kjær, Bo Gabe, Pia Sund Bast, Anja Søe 
Næste møde (tid/sted) 

 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

 

 

Alle 19.00 – 1915 

2 I, D • Orientering om status på løbende temaer 

 

 

 

 

 

Per, Brian, BS 19.15– 19.45 

3 I, D, BE • Datoer for møder i det kommende skoleår (Bilag) 

De med gult markerede datoer i bilaget er forslag til mødedatoer 

for Skolebestyrelsen i 14-15. Mødetidspunktet er som 

udgangspunkt 19:00-21:00.' 

Der er mulighed for at afholde yderligere møder, hvis/når det er 

nødvendigt. 

 

 

 

 

BS, alle 19.45 - 19:50 

4 I • Eventuelt 

 

 

 

 

Alle 19.50 – 20.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Dagsorden godkendt. 

Præsentationsrunde: Nye som "gamle" præsenterede sig.  

Bo S bød velkommen til de nyvalgte medlemmer. 

 

Punkt 1: 

Elevråd: 

Camilla fortalte, at der er nedsat en arbejdsgruppe, der vil optimere samarbejdet med cafeen. 

Der er udarbejdet regler for elevrådets arbejde af elevrådet.  

Der er samlet forslag til indsatser, der kan arbejdes med i kommende skoleår. 

Det er ønsket, at der arbejdes med skolens mobbepolitik, så den bliver up-to-date. 

Derudover er der evalueret på elevrådets fester for elever mv. 

 



 

Pædagogisk Råd: 

Alting handler om det kommende skoleår. Ledelsen laver udkast til rammer med datoer mv.  Der er fokus 

på arbejdspladser mv. 

 

MED-udvalget: 

Igen: Det nye skoleår tager meget tid.  

 

Formanden: 

Formændene i kommunens skolebestyrelser mødes ca. 5 gange om året. Det fortsætter i næste periode 

også. 

 

Ledelsen: 

Bo Gabe er bevilget udtrædelse af skolebestyrelsen. Der skal derfor afholdes suppleringsvalg til 

skolebestyrelsen. 

Det var nemt med elektronisk skolebestyrelsesvalg. De valgte medlemmer synes også, at det var let 

tilgængeligt. Der kom ca. 120 stemmer.  

Der afholdes infomøde for kommende 0.kl. på onsdag. 

Bo S. og Pernille orienterede om personalesituationen. 

 

Punkt 2: 

Bo S. viste powerpoints om de mest aktuelle emner: reformen, inklusion, 10 kl., SFO og økonomi. 

 

Punkt 3: 

Bo S. har lavet forslag til mødekalender for det kommende skoleår. Mødekalenderen er vedtaget. 

 

Punkt 4:  

Michael Thomsen vil gerne inviteres, når der skal holdes møde mellem ledelse og arkitekter. Bo S. 

inviterer Michael til næste møde.  

Michael spørger til elevfraværet på skolen. Orientering og diskussion. 

 

 


